
Dwudziesta trzecia sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 26 kwietnia 2013 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

P R O T O K Ó Ł Nr XXIII/ 2013 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

26 kwietnia 2013 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

03
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 14
 17

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 

 

Brak radnych: 

 

1. Magdalena Kopczyńska-Pacyk 

2. Grzegorz Wasiutyński 

3. Marek Rutka 

4. Zbigniew Wiśniewski 

 

 

co stanowi – 73,33% 
 

 

Obrady XXIII sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na 

sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy 14 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko– Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pan Piotr 

Bugajski. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 
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Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  
 

Przewodniczący obrad- czy są zmiany do porządku obrad? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad-  Odczytał porządek obrad i poddał pod głosowanie. 

 

- za- 10- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty większością głosów.  

 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonych kontroli. 
V. Interpelacje i zapytania radnych. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie: ustalenia wysokości opłaty za świadczenia Przedszkola Miejskiego w  Trzcińsku-
Zdroju oraz oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych na terenie Gminy Trzcińsko-
Zdrój. (druk nr XXIII/252/2013)  
2. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr XXIII/253/2013)  
3. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy (druk nr XXIII/254/2013)  
4. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy (druk nr XXIII/255/2013)  
5. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Trzcińsko-Zdrój” 
 (druk nr XXIII/256/2013)  
6. w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie 
zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. (druk nr XXIII/257/2013)  
7. w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
wysokości stawki opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności. (druk nr 
XXIII/258/2013)  
8. w sprawie ustalenia wzoru deklaracji obliczenia opłaty za gospodarowanie odpadami  
komunalnymi na terenie gminy Trzcińsko- Zdrój składanej przez właścicieli nieruchomości(druk nr 
XXIII/259/2013)  
9. w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczaniu opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi (druk nr XXIII/260/2013)  
10. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i  zagospodarowania tych odpadów w 
zamian za uiszczoną opłatę za  gospodarowanie odpadami komunalnymi(druk nr XXIII/261/2013)  
11.w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy o pracę z radnym. (druk nr XXIII/262/2013) 
12. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów Gminy Trzcińsko-Zdrój  w spółce  
pod firmą Zachodniopomorska Agencja Rozwoju Turystyki "ZART" Sp. z o.o. z  
siedzibą w Szczecinie. (druk nr XXIII/263/2013) 
13. w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2013 (druk nr 
XXIII/264/2013) 
14. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 
2013-2021. (druk nr XXIII/265/2013) 
VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 
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Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z 

nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 10- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie 

 

 O godzinie 13 
02

 – przybył radny pan Andrzej Górzański Stan radnych na Sali 

11 osób. 

Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 

 
Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– Informacja stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący obrad – czy są pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Przewodniczący obrad pan Antoni Śliwiński- poinformował o pismach jakie wpłynęły do Biura 

Rady które były skanowane i przesyłane do Radnych. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Do punktu IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przeprowadzonych kontroli. 
 

Informację przedstawiła Pani Anna Chyjek- przewodnicząca komisji rewizyjnej i stanowią 

załączniki Nr 5 i 6 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący obrad – czy są pytania? 

 

Sołtys Sołectwa Tchórzono pan Wojciech Salski-  czy dobrze zrozumiałem konkluzję że środki z 

funduszu sołeckiego zostały wydatkowane właściwie. Czy można otrzymać taki protokół.  

 

Pani Anna Chyjek przewodnicząca komisji rewizyjnej-  jest do wglądu w biurze rady. 

 

Do punktu V. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodniczący obrad- kto chciałby zgłosić interpelacje lub zapytania? 

 

Nie zgłoszono. 
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Do punktu VI. 1. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 

świadczenia Przedszkola Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju oraz oddziałów 

przedszkolnych przy szkołach podstawowych na terenie Gminy Trzcińsko-

Zdrój. (druk nr XXIII/252/2013)  

 
Projekt uchwały omówił zastępca burmistrza pan Józef Szott- są to zmiany do tej uchwały ale 

ponieważ w roku bieżącym tworzymy odział przedszkolny przy szkole i musieliśmy określić 

sytuację oddziału przedszkolnego przy SP w Trzcinisku-Zdroju co reguluje statut szkoły. Również 

tutaj musieliśmy określić sytuację taką jak dziecko będzie przebywało dłużej niż w oddziale 

przedszkolnym i że będzie wówczas przebywało na świetlicy.  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXIII/ 252/2013 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI. 2. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości  (druk nr 

XXIII/253/2013)  

 
Projekt uchwały omówił zastępca burmistrza pan Józef Szott-  do Gminy zwróciła się spółka 

Wesoła która chciałby kupić ziemie gdzie była przepompownia wody  nie ma tam dojazdu. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXIII/ 253/2013 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. 3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy (druk nr XXIII/254/2013)  

Do punktu VI. 4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy (druk nr XXIII/255/2013)  

 
Projekt uchwały omówił zastępca burmistrza pan Józef Szott- jest przedłużenie umowy 

dzierżawy dla spółki lekarskiej Kruszewska Marchlik i praktyce stomatologicznej Teresy Iwanów. 

Na okres 3 lat i 4 miesięcy to znaczy na tyle na ile podpisany jest kontrakt z NFZ. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  dlaczego akurat na 3 lata według mnie nie jest to właściwe te panie 

chciały na 10 lat. One wówczas to by remontowały i inwestowały w ten budynek. Uważam, że 

było by zasadne wydzierżawienie tego na 10 lat i taki składam wniosek formalny. Na ile lat 

otrzymał umowę dzierżawca z rehabilitacji? U nas się wyróżnia jednych traktuje się ulgowo, a 

innych nie. Daliśmy rehabilitację na 20 lat gdzie nie jest to obowiązkiem Gminy ale jest 

obowiązkiem zapewnienie podstawowej opieki zdrowotnej. 

 

Przewodniczący obrad- kto jest za wnioskiem radnego Kowalskiego by umowę dzierżawy 

podpisać na 10 lat. 

 

- za- 2 – osoby 

 - przeciw- 7- osób 

 - wstrzymały się – 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad- w związku z tym, że wniosek radnego Kowalskiego upadł odczytał 

projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 9– głosów 

- wstrzymały się – 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XXIII/ 254/2013 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały druk nr XXIII/255/2013 i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 9– głosów 

- wstrzymały się – 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XXIII/ 255/2013 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. 5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Trzcińsko-Zdrój” (druk nr 

XXIII/256/2013)  
Projekt uchwały omówił przewodniczący obrad – radni otrzymali regulamin ze zmianą  i w 

trakcie otrzymaliśmy drugi poprawiony w §20, więcej zmian nie było. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- w związku z tym, że wyszliśmy ze związku musimy przyjąć 

wszystkie uchwały, którymi musimy uregulować sprawy jakie nakłada na nas ustawa o gospodarce 

odpadami. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXIII/ 256/2013 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI. 6. Podjęcie uchwały w sprawie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. (druk nr XXIII/257/2013)  

 
Projekt uchwały omówił przewodniczący obrad jest uchwała odnośnie odbierania odpadów od 

właścicieli nieruchomości. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXIII/ 257/2013 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości stawki opłaty oraz 

stawki za pojemnik o określonej pojemności. (druk nr XXIII/258/2013)  
Projekt uchwały omówił kierownik referatu pan Piotr Bugajski-  Burmistrz proponuje by 

zastosować stawkę od osoby w gospodarstwie ale jeśli jest powyżej 4 osób w gospodarstwie to 

suma tej kwoty będzie jak dla czterech osób.  Burmistrz wnosi o zaakceptowanie stawek 

proponujemy następujące stawki to jest 15 zł za odpady zbierane nie selektywne  lub 60 zł dla osób 

gdzie 9 zł za selektywne zbieranie i 36 zł za selektywne. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott-   jest tu ukłon w stronę rodzin wielodzietnych.  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Sołtys sołectwa Tchórzno pan  Wojciecha Salski-  jaka jest różnica miedzy tym projektem a 

projektem z tego związku bo tam się nic nie zmieniło. Jaka jest korzyść obywatela Gminy po 

wystąpieniu z tego związku. Zapytałem o to bo oglądałem program i nie wiem na jakiej postawie 

ustalane są stawki jeśli nie zostały ogłoszone przetargi. Najpierw powinien być ogłoszony przetarg 

a później ustalimy stawki. 

 

Przewodniczący obrad-  wszystko jest zobligowane ustawą. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- stawka został przedstawiona na komisji została ona 

wyliczona. Stawka proponowana przez Burmistrza według kalkulacji stawka powinna być w 

granicach 10,20 zł lub 10,50 zł. A tu radni zadecydowali by stawka dla selektywnej zbiórki była 

9zł. 

 

Przewodniczący obrad- są ogłoszenia a komisja nie jest tajna. A stawki zostały podane na 

podstawie dokładnych wyliczeń. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- nic nie stoi na przeszkodzie jeśli ktoś wygra przetarg taniej, 

że zmienimy tą stawkę.  

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXIII/ 258/2013 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. 8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji 

obliczenia opłaty za gospodarowanie odpadami  komunalnymi na terenie gminy 

Trzcińsko- Zdrój składanej przez właścicieli nieruchomości(druk nr 

XXIII/259/2013)  

 
Projekt uchwały omówił przewodniczący obrad– deklaracja była przedstawiona radnym i 

dostaliśmy nową bo nie zgadzała się kolejność liter alfabetu. Jest ona opracowana przez zespół. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXIII/ 259/2013 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI. 9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i 

trybu uiszczaniu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 

XXIII/260/2013)  

 
Projekt uchwały omówił przewodniczący obrad- według tej uchwały płatności za wywóz śmieci 

będziemy mogli dokonywać kwartalnie i miesięcznie.  

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- przygotujemy drugi dla każdej osoby do wpłaty będzie 

również możliwość wpłaty w banku bez prowizji lub w kasie urzędu. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXIII/ 260/2013 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI. 10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i  zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczoną opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi                           

(druk nr XXIII/261/2013)  

 
Projekt uchwały omówił przewodniczący obrad – ustawodawca zobligował Radę by podjąć 

uchwałę określającą zasady dla naszej Gminy.  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXIII/ 261/2013 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie 

umowy o pracę z radnym. (druk nr XXIII/262/2013) 

 
Projekt uchwały omówił przewodniczący obrad – przewodniczący poinformował iż DPS 

wystąpił o zezwolenie na rozwiązanie umowy o prace w trybie 52 z Radną Wiesławą Płotkowską. 

Proszę o stanowisko Komisji Doraźnej, jaką powołaliśmy do zbadania tej sprawy. 

 

Przewodniczący Komisji Doraźnej pan Krzysztof Skiba- proszę o opinię prawną czy mimo 

rozwiązania umowy o pracę bez wyrażenia zgody i komisja powinna pracować i czy mieliśmy jako 

Rada termin na podjecie tej uchwały. 

 

Radca prawny pan Sławomir Machowicz- chciałbym wyjaśnić, że podczas wymiany 

korespondencji, ale już po wręczeniu zwolnienia, już po tym fakcie powstał komentarz jakoby 

Rada nie zachowała terminu. Wniosek przez nasza kancelarię został zaopiniowany jako niepełny 

ponieważ nie muszą państwo wiedzieć, czy pan Dyrektor DPS był upoważniony do zwracania się 
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do wysokiej Rady z takim wnioskiem. Dom Pomocy Społecznej jest tylko jednostką 

Stowarzyszenia. Należy od tego rozpocząć czy Radna została zwolniona przez prezesa 

Stowarzyszenia czy dyrektora DPS. Nie dostaje pan Przewodniczący nie stawia się i otóż, już sam 

pomysł by jednej osobie, pozwolić zwoływać sesję. Dlatego jest art. 89 ust. 1 i 2. Od państwa nikt 

nie żądał zatwierdzania ani uzgadniania ani zaopiniowania. Państwo wyrażają zgodę, decydują. 

Zajęcie państwo stanowisko dotyczy rozstrzygnięcia miedzy organami państwowymi. Państwo 

mogą być spokojni  31 dni czy 36 dni to jest podejmowanie decyzji w terminie. 

 

Przewodniczący Komisji Doraźnej pan Krzysztof Skiba- podziękowała za opinie prawną i 

odczytał  stanowisko Komisji Doraźnej które stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Dodał jeszcze iż Radna Płotkowska wystąpiła do mnie o utajnienie rozmowy z komisją bo było to 

opowiadanie o swoim życiu i przychyliliśmy się do tego. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji większością głosów. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Robert Kowalski-  pytanie do przewodniczącego komisji doraźnej komisja miała zająć 

bezstronne stanowisko. Czy zajęliście na podstawie tylko informacji od Radnej Płotkowskiej. 

 

Przewodniczący Komisji Doraźnej pan Krzysztof Skiba- na podstawie informacji od pani i pisma 

skierowanego do rady. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  czy próbowaliście państwo wyzwać kogokolwiek na posiedzenie 

komisji bo ponoć są świadkowie tych sytuacji. 

 

Przewodniczący Komisji Doraźnej pan Krzysztof Skiba- komisja nie ma prawa wzywać 

kogokolwiek. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  wobec tego czy komisja wyzwała pana Dyrektora DPS. 

 

Przewodniczący Komisji Doraźnej pan Krzysztof Skiba-  to nie było wzywanie tylko zaproszenie. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  jeśli nie wzywaliście osób poszkodowanych to nie można mówić o 

bezstronności. Mówi pan o przedstawieniu oświadczenia, które przedstawiła pani Płotkowska o 

tym, że posiada uprawnienia pielęgniarki, jaką ono miało datę. 

 

Przewodniczący Komisji Doraźnej pan Krzysztof Skiba- było aktualne z tego roku zostanie dla 

pana przygotowana kopia w biurze rady. 

 

Radny pan Robert Kowalski- Radna Płotkowska nie podjęła pracy na innym stanowisku pracy niż 

do tej pory wypełniała, i to miała mieć powierzone na okres 3 miesięcy zgodnie z art. 42 kodeksu 

pracy.  

 

Przewodniczący Komisji Doraźnej pan Krzysztof Skiba- powierzył stanowisko nie zgodnie z 

kodeksem pracy gdyż ono nie może znacząco odbiegać od charakteru wykonywanej pracy. 
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Radny pan Robert Kowalski- jeśli radna Płotkowska nie stawiła się do pracy to jej wina, a w 

stanowisku komisji doraźnej jest napisane że w sprawie zainicjowanej przez dyrektora Domu 

Pomocy Społecznej  

 

Przewodniczący Komisji Doraźnej pan Krzysztof Skiba- odczytał cześć wniosku Dyrektora Domu 

Pomocy Społecznej gdzie jest mowa o zainicjowanej sytuacji. 

 

Radny pan Robert Kowalski-czy radna Płotkowska czy pani oddała sprawę do sądu o 

zniesławienie. Jeśli Pani nie podała do sądu to się pani przyznaje. 

 

Przewodniczący obrad-  zwracam się do pani Wiesławy Płotkowskiej czy chce zabrać głos? 

Radna Pani  Wiesława Płotkowska- nieobecność Pana Iwanickiego mogę tłumaczyć tylko tym, że 

trudno byłoby się wytłumaczyć Panu Iwanickiemu z pomówień przeciwko mojej osobie, gdyż są 

 one bezpodstawne. Jak się dowiedziałam Pan Iwanicki otrzymał polecenie „podkładania świni 

Płotkowskiej, aż do skutku”. Przykro mi, że tak długo jesteście Państwo absorbowani moją sprawą. 

Nie zamierzałam zaostrzać konfliktu i pracowałam dalej wykonując swoje obowiązki. Celem Pana 

Iwanickiego i Jego zwolenników było pomówienie mnie i zdyskredytowanie mnie jako radnej w 

opinii publicznej oraz Burmistrza, którego reprezentuję. Pragnę zaznaczyć, że w stosunku do mnie 

nie jest i nie było prowadzone żadne postępowanie śledcze w Prokuraturze, proszę więc nie 

powielać niesprawdzonych informacji, tak jak mówi pan Franciszek Sidorczuk sprawa nie była 

przeciwko mnie ja byłam tylko świadkiem w sprawie, pan Iwanicki nie dopuszczał mnie do pracy. 

Obniżył moje stanowisko pracy do najniższego jakie jest w DPS nie straciłam prawa do 

wykonywania zawodu pielęgniarki, lecz jak ja pojechałam do Izby Pielęgniarskiej i przedstawiłam 

swoje dokumenty i zakres wykonywanych czynności potwierdzono iż mam prawo wykonywania 

zawodu. Nie opuściłam stanowiska prawy bez usprawiedliwienia bo poinformowałam, że jestem w 

gotowości do wykonywania pracy i powiadomiłam Inspekcje Pracy o mojej sytuacji i złożyłam 

wniosek do sądu pracy. Od dnia 26 marca nie pracuję. Czekam na sprawę w sądzie. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 8– głosów 

- przeciw- 1- osoba 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 - nie głosowała- 1 osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XXIII/ 262/2013 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI. 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

udziałów Gminy Trzcińsko-Zdrój  w spółce pod firmą Zachodniopomorska 

Agencja Rozwoju Turystyki "ZART" Sp. z o.o. z siedzibą w Szczecinie. (druk 

nr XXIII/263/2013) 
Projekt uchwały omówił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- Gmina jest 

udziałowcem od 14 lat  w firmie Zachodniopomorska Agencja Rozwoju Turystyki "ZART" Sp. z 
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o.o. nasz udział to 5 tys. zł i jest to niecały procent. W związku z tym, że przez kilkanaście lat 

Gmina nie otrzymała żadnych profitów, ani nie otrzymywaliśmy żadnego bilansu zysków i strat. 

Obecnie pokazano mi bilanse, zajmują się oni turystyką, szkoleniem pilotów wycieczek. 

Dochodów z tego tytułu nie ma. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXIII/ 263/2013 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI. 13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu 

Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2013 (druk nr XXIII/264/2013) 
Projekt uchwały omówił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski-  zmiany budżetu są 

związku z trzema punkami obniżeniu metryczni na oświatę  dostaliśmy zarządzenie wojewody o 

przyznanym stypendium dla szkół i musimy włożyć wkład własny i wkładamy dochody i wydatki 

w związku z ustawą śmieciową. Oraz kwoty środków wolnych. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXIII/ 264/2013 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. 14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2013-2021. (druk nr 

XXIII/265/2013) 

 
Projekt uchwały omówił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski-  jest to zmiana 

wieloletnie prognozy finansowej jest w związku ze zmianami w budżecie i muszą być 

dostosowane druki do nowego wzoru. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXIII/ 265/2013 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- było zapytanie radnego Kowalskiego odnośnie 

przedstawienia kalkulacji dla ceny za wywóz śmieci ze związku. Ale wystąpiliśmy z tego związku 

i jest to nieaktualne. 

 

Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
 

Radna pan Wiesława Płotkowska- w związku z informacją o świadkach powiem, że są 

świadkowie, którzy mieli wyszukiwać haki na mnie. Chciałbym zapytać jaką partię pan Kowalski 

reprezentuje i kto jest przedstawicielem komitetu wyborczego z  ramienia jakiego pan Startował 

była to Pani Iwanicka. 

 

Radny pan  Robert Kowalski- jak zakończyła się sprawa między Gminą  a Panią Wodniak, kto 

wygrał a kto przegrał? 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- sprawa pani Woźniak odbyła się w Sądzie Pracy i na kolejną 

sesję przygotujemy. Nikt nie wygrał i nikt nie przegrał. Jest nadal sprawa nie wyjaśniona braku 2 

ton żywności.  

 
Radny pan Robert Kowalski- nie może być opinia bezstronna jeśli jest oparta na informacji z 

jednej strony i to zainteresowanej. 
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Sołtys sołectwa Tchórzno pan Wojciech Salski- prosiłem by na budynku urzędu była skrzynka 

pocztowa. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- budynek urzędu nie będzie służył do tego by była skrzynka 

pocztowa. W Urzędzie jest skrzynka w której można wrzucić listy. 

 

Sołtys sołectwa Tchórzno pan Wojciech Salski- dlaczego na tablicach Trzcińsko- Zdrój jest błąd 

i nikt tego nie poprawia. 

 

Przewodniczący obrad- sygnały już poszły do zarządcy dróg. 

 

Sołtys sołectwa Tchórzno pan Wojciech Salski-  ja śledzę internet i proszę sprawdzić kiedy 

zostało umieszczone ogłoszenie o komisji budżetu albo czy byłoby to za dużym obciążeniem by 

sołtysi dostawali zaproszenia drogą elektroniczną. 

 

Przewodniczący obrad-mam prośbę by materiały były przesyłane drogą elektroniczną i proszę 

dostarczyć do Biura Rady adresy. 

 

Radny Powiatowy pan Piotr Bugasjki-  wykonawca wszedł na nasz teren po wygranym przetargu 

na naprawę dróg powiatowych i proszę zwrócić uwagę na ich jakość jeśli zauważą państwo 

nieprawidłowości to proszę ej zgłaszać. Oraz że na komisji jakiej jestem członkiem, była 

omawiana sprawa czy powiat ma zamiar likwidować Dom Dziecka. Faktem jest ze w 2019 roku 

zmienia się przepisy co do funkcjonowania domu dziecka. Przykro jest, że dobrzy pracownicy są 

niszczeni poprzez polecenia partyjne, szkoda, że przedkłada się na pracowników. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- od dzisiaj można wypełniać i przesyłać e- deklarację i 

zostaną one wydrukowane i dostarczone do ludzi musimy jeszcze raz rozpocząć procedurę 

wypełniania tych deklaracji. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- do radnych i sołtysów nie będą wysyłane zaproszenia i z 

góry zapraszam wszystkich radnych i sołtysów i należy się poczuć w obowiązku i przybyć. Gmina 

nic na 25 lat nikomu nic nie wydzierżawialiśmy. 

 

 

Do punktu IX. Zakończenie sesji. 

 
O godzinie 14 

17
– Przewodniczący obrad zamknął XXIII sesję Rady Miejskiej. Dziękując 

wszystkim za przybycie.  
 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 

 

 


